
Rapport Avelskommittémöte Hamiltonstövarföreningen 20210908 

1 Mötets öppnande 

Maritha öppnat mötet 

2Val av sekreterare 

Tobias Knutsson 

3 Genomgång av parningssäsongen och tidigare arbete  

Positiva reg siffror 213 reg hittills, 32 kullar av dessa ca 25 rekommenderade. Johanna 

sammanställer de rek kullarna ock skickar till vederbörande. 

 

4 Defekt rapporter 

Johanna tar fram och sammanställer de def rapporter som finns och skickar till 

avelskommittèn. 

5 Spermasamling. Utdrag från styrelseprotokoll: 

     Vi bestämmer att vi utöver reseersättning till de 5 tilltänkta hanhundsägarna ska äska 

en ”språngavgift” till hundägarna från svstkl. Föreslagen summa 5000kr/hund. 

Tobias skickar senare skrivelse till svstkl. 

Vi bestämmer att vi vill ha ett avtal där klubben har fri tillgång till sperman i framtiden. 

Avtal kommer att skrivas med SJV. 

De fem kandidaterna(hundarna) som ska samlas ska representera rasen så brett som möjligt och 

om möjligt vara meriterade. Det praktiska och juridiska ska vara färdigt i okt. Eftersom 

föreningen kommer att behöva ligga ute med pengarna för samlingen och fakturera SJV i 

efterhand så ska vi fråga svstkl om ett ekonomiskt stöd under tiden om det behövs. Vi 

bestämmer att Tobias kontaktar SJV och svstkl för att få klarhet i frågorna. Tobias kontaktar 

även Gotlandsstövarföreningen för hjälp och rådgivning. 

Till avelsråden och övriga ta fram tio förslag på tio hundar till mötet det gör inget om de är 

fler så får vi sammanställa dessa hundar till ett färdigt förslag. (om ni inte har tillgång 

till släktskapslistorna maila mig så skickar jag dem) 

Dessa förslag kom kommittén fram med: (fler förslag efterlyses detta beslutas vid nästa 

möte) 

Östansjöns Aitos  

 

Tjärnflons Zorro  

Sunnansjöns Ajjo 

Skogsreds Pysen 



Rackelbissjans Bertil 

Lillsjöns Gunde 

Hagets Oskar 

 

Hjälmsereds Atos 

Elgabäckens Malte  

 

SE33609/2011 Knasbackens Bosse en kull släktskaps-index 92,45% 

 

SE31283/2012 Tero inga avkommor släktskaps-index 93,50% 

 

SE50897/2013 Tjärnflons Zorro inga avkommor släktskapsindex 82,5%  

 

SE29630/2014 Håkantorps Jack inga avkommor släktskapsindex 92,8% (lågt hd-index)  

 

SE39604/2012 Sunnansjögårdens Ajjo inga avkommor släktskapsindex 91% 

 

SE51420/2012 Batman 3 kullar släktskapsindex 86,53% 

 

Knasbackens Dalton  

Forshagens Oden/ Tor 

 

6 Avelsstrategi/nutida avelsplan. Utdrag styrelsens arbetsmöte:  

Vi vill ha en fortsatt frisk ras där inget av det nu levande avelsmaterialet 

försvinner och som utvecklas jaktlig. 

Frågan diskuteras vidare och utvecklas under kommande möten. 

 

Till avelskommiten: Att avelsråden väljer hanar ej beroende på avstånd. Vi ska 

söka pengar från svstkl till resebidrag där bra parningar görs där avståndet är 

långt. 

Kriterier för rese ersättning tas fram vid nästa möt för förfrågan till svstkl.. 

Hundar som ligger högt i släktskap skall vid parning sänka sin avkomma så nära 



hundra som möjligt. 

Detta jobbar avelsråden redan med.  

Alla avelsråden vill ha släkskapslistan sorterad. 

Hundar som ligger lågt i släktskap skall inte överanvändas bara för att de ligger 

lågt i släktskap. 

 

Unga hanhundar som används första gången bör ej användas flera ggr samma år 

innan valparna granskats. 

Åke fyller i att efter tre kullar ställs hanarna på ”väntelistan” för utvärdering. Det är 

ju lämpligt om detta gäller även norska parningar. 

Inte överanvända några hanar. 

Max rek är fem kullar och har kullbrodern fem kan de andra kullbröderna bara rek två 

st. kullar. 

Avelsråden ska alltid lämna tre alternativ vid rek. 

Detta gör alltid avelsråden. 

Vi vill att avelsråden dokumenterar (i exelformat) och analyserar sitt arbete fortlöpande 

och lämnar löpande rapporter till styrelsen. 

Johanna har ett exelark som hon skickar till avelskommittén och styrelsen löpande med de rek 

parningarna. 

Vi vill att avelsråden kontaktar de tikägare de rekat och följer upp parningen.  

Johanna har ett exel ark som hon skickar till avelskommittén och styrelsen löpande med de 

rek parningarna i detta dokument kan avelsråden fylla på med uppgifter från uppfödarna 

efterhand om uppgifter om parningen. 

Att fortsätta uppmana hundägare att HD röntga avelsdjur. 

 Diskussion om vad som gäller tills vidare index eller bokstäver. Tills vidare gäller index när 

nivå 1 ej gått igenom så diskuteras frågan igen. 

Någon i avelskommittén uppdaterar hanhundslistan löpande. 

Avelsråden uppdaterar tillsammans hanhundslistan kontinuerligt 

 

7 Rasdokumentet och HD  

Vi hoppas att få kalla tillbaka rasdokumentet i samband med ändring till nivå 1 och då 

korrigera vissa skrivfel. 

8 Ändring av antalet möjliga registreringar från en hane att överensstämma med vårat 

rasdokument. 

När nivå 1gått igenom vill vi att rasdokumentet justeras. Vi vill att antalet möjliga reg ska 

stämma överens med vårt rasdokument hos SKK, vi undersöker saken och skickar därefter en 

skrivning till svstkl. 

9 Kontakter med Norska Hamiltonringen 



Tobias har i kontakt med Sven-Tore Kittilsen (Norska avelsrådet) kommit över ens om att byta 

protokoll och erfarenheter i arbetet.  

Avelsrådet beslutar att tillfråga Hamiltonringen att en ledamot adjungeras till våran avels 

kommitté och att någon ledamot hos oss kan delta i norska avelskommittén. 

 

10 Övrigt 

Åke fyller i samband med rek delar avelsråden information om ev rek och kan därmed reagera 

på varandras rek. 

Johanna skickar allt relevant till det nya avelsrådet Petra Högberg. 

Vid eventuella oklarheter stöttar sammankallande Tobias Knutsson upp. 

 

11 Nästa möte 

Ons 13okt 19:00 

 

 

12 Mötet avslutas 

Maritha avslutar mötet. 

 

Rapport: 

Tobias Knutsson 

Sekr Hamiltonstövarföreningen 

 

’ 

 

 

Information styrelsen fått från Kjell Andersson om släktskapslistorna: 

Mötet med Kjell Andersson via teams. Kjell förklarade hur släktskaps programmet 

fungerar och att det går att koppla till framtida inavels % på så vis att en hund med 

lågt index har mycket lättare att få en låg inavels %. Kjell svarar på frågor och tycker 

att det är bra att vi tar tag i problematiken med sjunkande valpantal och därmed 

snävare avel nu i ett tidigt stadium. Han säger att en parning mellan två hundar helst 

inte ska vara över 100 i släktskap. Han erbjuder sig att hjälpa till om det behövs i det 

fortsatta arbetet. Hundar som ligger lågt i släktskap skall inte överanvändas bara för att 

de ligger lågt i släktskap säger Kjell. 

 


